
                          Zápis ze zasedání Akademického senátu 
Vysoké školy technické a ekonomické  

v Českých Budějovicích  
 
 

23. zasedání dne 1. 10. 2009 
 
Přítomni:    
Mgr. Bc. Bronislava Šimsová, Ing. Petra Bednářová, Ph.D., Ing. Zdeněk Raab,  Ing. Ludmila 
Opekarová, Ph.D., Mgr. Jitka Ryndová, Eva Pšikalová, Lenka Dvořáková, Vojtěch Stehel, 
Michal Štěrba 
Nepřítomni:   
RNDr. Jana Krejsová, Mgr. Věra Kurcová 
Hosté:   
Ing. Marek Vochozka, MBA, Ph.D. /pověřený výkonem funkce rektora/,  Ing. Věra 
Mulačová, Ph.D. 
 
Zasedání Akademického senátu se zúčastnilo 9 členů. Akademický senát VŠTE byl 
usnášeníschopný. Zasedání Akademického senátu VŠTE vedla předsedkyně Mgr. Bc. 
Bronislava Šimsová, zápis provedla Ing. Zdeňka Chmelová. 
 
Program 23. zasedání: 

1. Úvod 
2. Aktualizace Dlouhodobého záměru pro rok 2010 
3. Nominace Ing. Tomáše Dolanského, Ph.D. do Akademické rady VŠTE 
4. Návrh zástupce VŠTE v Radě vysokých škol 
5. Různé 

 
1. Úvod  
 

Mgr. Šimsová přivítala členy Akademického senátu, hosty a veřejnost na 23. zasedání AS a 
seznámila přítomné s programem zasedání. 

 
2. Aktualizace Dlouhodobého záměru školy pro rok 2010 
 

Pověřený rektor Ing. Vochozka představil dokument Aktualizace Dlouhodobého záměru 
Vysoké školy technické a ekonomické v Českých Budějovicích pro rok 2010. Aktualizace 
vychází z dokumentu Dlouhodobý záměr pro období let 2006–2010. Je převzata koncepce 
z tohoto dokumentu. V příštím roce bude vytvořen dokument nový, s novým pojetím 
zpracování. 
Současně pan rektor představil „projekt“ tvorby strategie VŠTE, na kterém pracují někteří 
vedoucí zaměstnanci školy. Z výstupů tohoto projektu vyjde další Dlouhodobý záměr pro 
dalších pět let. 

 
Návrh usnesení: Akademický senát schvaluje obsah Aktualizace Dlouhodobého záměru pro 
rok 2010. 

 
Hlasování o návrhu usnesení: 
9 – 0 – 0 
PRO – PROTI – ZDRŽEL SE 



 
Usnesení: Akademický senát schvaluje obsah Aktualizace Dlouhodobého záměru 
vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové, umělecké a další tvůrčí činnosti Vysoké školy 
technické a ekonomické v Českých Budějovicích pro rok 2010 
 

3. Nominace Ing. Dolanského, Ph.D. do Akademické rady VŠTE 
 
Pověřený rektor Ing. Vochozka představil  Ing. Tomáše Dolanského, Ph.D., člena Katedry 
aplikovaných věd členům Akademického senátu. Všem členům byl v předstihu zaslán 
formulář „H“ – Personální zabezpečení s personálními údaji nominovaného. Ing. Dolanský je 
nominován do Akademické rady VŠTE. 
Důvodem je záměr školy v příštím roce akreditovat nový specializovaný obor (Obor 
geoinformatika a management). 

 
Návrh usnesení: Akademický senát souhlasí s návrhem pověřeného rektora jmenovat 
Ing. Tomáše Dolanského, Ph.D. jako člena Akademické rady VŠTE. 

 
Hlasování o návrhu usnesení: 
9 – 0 – 0 
PRO – PROTI – ZDRŽEL SE 

 
Usnesení: Akademický senát souhlasí s návrhem pověřeného rektora jmenovat 
Ing. Tomáše Dolanského, Ph.D. členem Akademické rady VŠTE. 

  
4. Projednání nového kandidáta do Rady vysokých škol ČR 

 
Jako další bod programu byla zařazena otázka projednání nového kandidáta do RVŠ. 
Po odchodu RNDr. Vladimíra Kostky z Vysoké školy technické a ekonomické je nutné 
projednat a navrhnout nového zástupce za VŠTE do Rady vysokých škol ČR. 
Návrhy členů Akademického senátu: prof. Ing. Radimír Novotný, DrSc., Ing. Věra Mulačová. 
Ing. Mulačová – se jako přítomný host vyjádřila k nominaci s poděkováním ale odmítavým 
stanoviskem vzhledem k působení v akreditacích. 
Poděkovala za důvěru a navrhla prof. Novotného 
 
Návrh usnesení: Nominace prof. Novotného jako nového zástupce VŠTE v Radě vysokých 
škol za RNDr. Vladimíra Kostku. 
 
Hlasování o návrhu usnesení: 
8 – 0 –1 
PRO – PROTI – ZDRŽEL SE 
 
Usnesení: Akademický senát souhlasí se zastupováním VŠTE v Radě vysokých škol,  
prof. Ing. Radimírem Novotným, DrSc., prorektorem pro strategii a rozvoj VŠTE,  namísto 
RNDr. Vladimíra Kostky, který již na VŠTE nepracuje. 
Pro členy, kteří budou zastupovat VŠTE v Radě vysokých škol je povinnost podávat 
průběžné písemné informace o jednáních na RVŠ (formou vývěsky v informačním systému 
VŠTE). 
 
 
 



 
5. Různé 
 

• Mgr. Šimsová podala informaci o organizaci „Mikulášské besídky“ na VŠTE. 
• Vojtěch Stehel podal informaci o uskutečnění Studentské akce v areálu VŠTE 

dne 8.10.2009. 
• Pověřený rektor Ing. Vochozka seznámil s organizační změnou na úseku 

kvestora VŠTE. 
Dodatkem č. 1 k Organizačnímu řádu VŠTE vešla v platnost organizační 
změna na úseku kvestora. Úsek se rozdělil na Ekonomické oddělení a 
Provozně-technické oddělení. 
Vít  Voleman – vedoucí Provozně-technického oddělení 
Ing. Marie Padrtová – vedoucí Ekonomického oddělení 

• Mgr. Šimsová podala informaci o podepsání smlouvy o spolupráci 
s dr. Syslovou a VŠTE o závodní preventivní péči. 

•  V. Stehel podal návrh na  zařazení Evy Duškové (koordinátorky IS) do 
Organizačního řádu/schématu VŠTE. 

• Poděkování Ing. Mulačové z hlediska významného podílu na tvorbě akreditací 
a vedení v tomto směru. Dále poděkování bývalé předsedkyni Akademického 
senátu Ing. Bednářové za její předešlou činnost v rámci předsednictví 
Akademického senátu. 

• Pověřený rektor Ing. Vochozka  podal návrh na změnu Volebního a jednacího 
řádu AS o rozšíření počtu členů Akademického senátu. 

 
 
Návrh usnesení: Panem rektorem byl podán návrh na přípravu nového Volebního a 
jednacího řádu AS. Změna se bude týkat pouze oblasti navýšení počtu členů Akademického 
senátu. Byl podán návrh na 15 členů. 
 
Hlasování o návrhu usnesení: 
7 – 1 – 1 
PRO – PROTI – ZDRŽEL SE 
 
Usnesení: Pan rektor informoval AS, že podá návrh na přípravu nového Volebního a 
jednacího řádu Akademického senátu. Změna by se měla týkat pouze oblasti navýšení počtu 
členů Akademického senátu. 
 
 
Zapsala: Ing. Chmelová Zdeňka 
Dne: 1.10.2009 
 
Ověřila:  Mgr. Bc. Bronislava Šimsová 
  Ing. Zdeněk Raab 
  Eva Pšikalová 
 
 
 
 
 
 


